
 

 

 
 
 
 
 

Skrivelse till Växjöbostäder  
 
Se över Växjöbostäders regelverk  
 
Efter att media beskrivit de konsekvenser Växjöbostäders regler får för 
enskilda, i det här fallet två pensionärer, blir det tydligt att regelverken 
måste ses över. Att inte den sammanlagda inkomsten räknas samt att 
inte två kan skriva kontraktet är helt orimligt. Dessutom bör man se över 
hur man kan räkna in bostadstillägg och liknande som förväntas 
komma.  
 
Med anledning av ovanstående vill Socialdemokraterna  
 
att Växjöbostäder ser över sitt regelverk så att liknande situation inte 
uppstår 
 
Malin Lauber (S) 
 


